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ZADEVA: Pobuda v zvezi z reševanjem problematike malega panjskega hrošča 
 
 

Komisija Državnega sveta za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je na 21. seji 18. 2. 
2015, na predlog državnega svetnika Petra Vriska in v okviru razprave o aktualnih 
problemih, s katerimi se soočajo slovenski čebelarji, sprejela sklep, da na podlagi 66. 
in 98. člena Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09 , 101/10 in 
6/14) Državnemu svetu predlaga, da Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano in Upravi Republike Slovenije za varno hrano, veterinarstvo in varstvo 
rastlin posreduje naslednjo  

 
p o b u d o: 

 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano oziroma Uprava Republika 
Slovenije za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin naj v delovno 
skupino, ki je zadolžena za pripravo podzakonskega akta (Pravilnika o ukrepih 
za ugotavljanje, preprečevanje in zatiranje malega panjskega hrošča), ki bo 
urejal reševanje problematike malega panjskega hrošča, vključi predstavnika 
Čebelarske zveze Slovenije.  
 

Obrazložitev: 
 
V Sloveniji obstaja bojazen pojava malega panjskega hrošča – čebeljega parazita, ki 
je eksotičen za področje EU, lani septembra pa se je pojavil v Italiji, in sicer v 
Kalabriji. 
 



 
 

Ker se v Čebelarski zvezi Slovenije zavedajo posledic pojava malega panjskega 
hrošča v Sloveniji, so na pristojne organe podali pobudo, da se čim prej sprejme 
Pravilnik o ukrepih za ugotavljanje, preprečevanje in zatiranje malega hrošča in 
seznani čebelarje z ukrepi ob morebitnem pojavu malega panjskega hrošča.  
Pravilnik do danes še ni bil sprejet. V okviru Uprave Republika Slovenije za varno 
hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin je sicer že začela delovati delovna skupina za 
pripravo pravilnika, v katero po naši oceni ni v zadostni meri vključena čebelarska 
stroka, saj v njej ne sodeluje predstavnik Čebelarske zveze Slovenije. 
 
Predlagamo, da se v delovno skupino za pripravo pravilnika, ki bo urejal ukrepe za 
ugotavljanje, preprečevanje in zatiranje malega panjskega hrošča, nemudoma vključi 
predstavnika Čebelarske zveze Slovenije. Prav tako naj se pravilnik čim prej pripravi 
in sprejme, da bodo lahko čebelarji ob morebitnem pojavu tega čebeljega parazita 
ustrezno ravnali. 
 
 
 
         Predsednik 
    Cvetko Zupančič, l.r. 
 


